
          

 

Protokoll fra generalforsamling/årsmøte 

i Blaker Travselskap 

 

Generalforsamlingen/årsmøtet ble avholdt fredag 3.februar 2023 på Bruvollen. Deltagerne ble 

til sammen 20 medlemmer.  

 

Godkjenning av innkalling 
Det ble informert om at årsmøte ble avholdt tre dager for sent i forhold til frist om å avholde 

dette innen 31.01.23. Innkallingen ble godkjent uten merknader.  

 

Valg av 
Dirigent:     Ivar Egeberg   

Referent:     Kai-Magnar Killingmo  

2 stk til å underskrive protokollen:   Tom Berntsen 

      Øistein Andresen 

Styrets årsberetning 2022 
Gjennomgang v/styrets leder Ivar Egeberg. Under gjennomgang av årsberetning ble det en del 

spørsmål og dialog om reguleringsplan, status og videre fremdrift. Saken ble ytterligere belyst 

av flere i styret. Det vises til styrets årsberetning.  

 

Generalforsamlingen/årsmøtet tok styrets årsberetning til etterretning.  

 

Regnskap 2022  
Regnskap 2022, gjennomgang v/styrets nestleder Kai-Magnar Killingmo. Regnskapet viser et 

underskudd på kr 241 266. Vi har god soliditet og likviditeten er bra. Likviditetsbeholdning 

utgjør kr 535’. Underskuddet er mindre enn budsjettert underskudd siden noen av de planlagte 

handlinger ikke er gjennomført. Vi hadde et budsjett med kr 549 100 i underskudd, men på 

grunn av utfordringer med regulering av våre nye områder og manglende levering av 

stallinnredning fikk vi ikke gjennomført utskifting av denne og heller ikke lagd den planlagte 

treningsløypa. Det vil fortsatt ta noe tid å få gjennomført reguleringsplan for området. Deler av 

de planlagte handlingene overføres til neste år. Det vises til handlingsplanen. 

 

Generalforsamlingen/årsmøtet godkjente regnskapet for 2022. 

 

Fastsettelse av medlemskontingent for 2024 
Styrets forslag, uendrede satser: 

Kr 300,- for alle over 18 år (fra året man fyller 19 år) og 

Kr 200,- for alle juniorer 

 



Generalforsamlingen/årsmøtet godkjente styrets forslag til uendrede satser for 2024. 

 

Behandling av innkomne forslag 
Forslag fra Tom Berntsen: 

«Jeg foreslår at Blaker Travselskap setter ned en gruppe på 3-4 personer som skal jobbe med 

rekruttering til lokallaget og til travsporten. Forslag til handlingsplan fra denne gruppa legges 

frem for styret slik at de kan fatte endelig vedtak på hvilke av de foreslåtte aktiviteter som skal 

gjennomføres. Generalforsamlingen bevilger et beløp til denne aktiviteten.» 

 

Styret støttet forslaget og viser til handlingsplanen. 

 

Generalforsamlingen/årsmøtet godkjente forslaget og stilte seg bak dette. 

 

Handlingsplan for 2023 
Handlingsplan for 2023 ble presentert av styrets leder Ivar Egeberg. 

De viktigste oppgavene kan oppsummeres slik: 

 

- Fullføre reguleringsprosessen og rydde opp i alle formaliteter både i forhold til 

myndigheter og idrettslaget 

- Bygge ut treningsløypa og få samarbeidet med Hege iverksatt  

- Se om vi kan utvide konseptet «Hestens dag» for å beholde et inntektsbringende tiltak i 

året. Vi må også gå kritisk igjennom våre kostnader på kjøringen, spesielt 

premiekostnadene  

- Vurdere hva som er en bærekraftig modell for drift og utleie av vårt anlegg  

- Oppnevne et rekrutteringsutvalg  

- Opprette et baneutvalg 
 

Vi vil fortsette å være aktive i travsportspolitiske diskusjoner.  
 

Det vises for øvrig til utfyllende/detaljert handlingsplan som ble fremlagt på møtet. 

 

Generalforsamlingen ønsket et tillegg til handlingsplanen: 

 

- Være mere aktive i sosiale medier. 

                                                                                                                                                                                        

Generalforsamlingen/årsmøtet ga da sin tilslutning til handlingsplanen for 2023. 

 

 

Budsjett 2023 

Budsjett 2023, gjennomgang v/styrets nestleder Kai-Magnar Killingmo. Budsjettet har et 

underskudd knyttet til kostnadene med regulering, betaling for kjøpt areal og opparbeiding av 

treningsløypa. Det er usikkerhet hvor mye dette vil koste så styret vil holde igjen på andre 

tiltak inntil dette er ferdigstilt. Det ligger inne noen kostnader til reparasjon av innredning siden 

denne ikke ble skiftet ut. Det er da reparasjon av stallinnredning, betaling av kjøpt areal, samt 

reguleringsplanen som er de største postene i tillegg til det ordinære vedlikeholdet av 

travbanen. Inntekter og ordinære kostnader/vedlikehold er i balanse. 

 

Generalforsamlingen/årsmøtet godkjente styrets forslag til budsjett for 2023. 
 



 

 

 

 

 

 

 

Valg 
Styremedlemmer – for 2 år 

Valgt: Ivar Egeberg     

Valgt: Knut Tore Nordby 

Valgt: Wenche Aamodt 

 

Varamedlemmer til styret – for 1 år 

Valgt: Atle Hoel 

Valgt: Henrikke Halvorsrud 

 

Leder og nestleder blant styrets medlemmer 

Valgt:     Ivar Egeberg (gjenvalg)  

      Kai-Magnar Killingmo (gjenvalg) 

 

 

Nytt styre blir da: 

 Ivar Egeberg, leder (på valg 2025) 

 Kai-Magnar Killingmo, nestleder, kasserer og medlemsansvarlig (på valg 2024) 

 Øistein Andresen (på valg 2024) 

 Knut Tore Nordby (på valg 2025) 

 Wenche Aamodt (på valg 2025) 

  

Varamedlemmer: 

 Atle Hoel (på valg 2024) 

 Henrikke Halvorsrud (på valg 2024) 

    

Representant og vara til DNT’s generalforsamling 

Styret velger sine representanter. 

  

Representanter til travforbundets generalforsamling med vararepresentanter 

Styret velger sine representanter. 

 

 

2 revisorer og ett varamedlem 

Valgte revisorer:   Arvid Kvalen (gjenvalg) 

     Odd Erik Wølner (gjenvalg)  

 Valgt varamedlem:  Lars Anders Ekeberg  (gjenvalg) 

 

  



Valgkomité på 3 medlemmer og ett varamedlem 

Valgte komitémedlemmer:  Harald Killingmo (gjenstår 1 år) 

Lars Anders Ekeberg (gjenstår 2 år) 

    Lise Johansen (velges for 3 år – opp fra vara) 

Valgt varamedlem:    Odd Erik Wølner (velges for 4 år – medlem neste år) 

 

 

 

 

Årets hest i Blaker 2022 
Vase ble utdelt under middagen av styrets leder. 
 

Årets varmblodshest: S.J.’s Tribute  innkjørt kr 360 192 eid av Steinar Bye 

 

Årets kaldblodshest: Mila  innkjørt kr 142 996 eid av Astrid og Stig Fossen 

 

Ekstra honnør til trener Erik Killingmo med tidenes høyeste innkjørte premiesum som trener på 

ett år med kr 3.906.025. 8. plass på trenerstatistikken. 

  

Styret gratulerer! 

 

 

Protokollen godkjennes, 
 

Blaker, den 03.02.2023 

 

 

 

__________________    ______       __________________________ 

Underskrift valgt representant  Underskrift valgt representant 

Tom Berntsen     Øistein Andresen 

sign      sign 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Under middagen, etter kåringen av årets hest, redegjorde Øistein Andresen om utredningen av 

banestruktur, mandatet som er gitt og hensikten med denne utredningen. Det ble en god 

travpolitisk debatt etter redegjørelsen.  
 


